

乳品类 DAIRY INDUSTRY

华鼎乳品分离机容量大,脱脂性能好,效率高,耗能更少。先进的 进出口设计保证了整个分离过程中的轻柔处理,阻挡破坏性空气进 入,保证产品质量。

Huading dairy separator has such features as large capacity, good deoiling performance, high efficiency and lower energy consumption. The advanced inlet and outlet design guarantees soft treatment during the whole separation process, preventing destructive air from entering and ensuring product quality.

公商机方到只加工名行业方差广泛的应用

- ◆热牛奶分离
- ◆冷牛奶分离
- ◆乳清分离
- ◆乳消分离 ◆酪乳分离
- ◆乳品乳清澄清
- ◆乳制品的脱菌
- ◆干酪素

The separators are widely applied in all dairy processing industrie

- ◆Hot milk separation
- ◆Cold milk separation
- ◆Whey protein separation
- ◆Buttermilk separation
- ◆Dairy whey clarification
- ◆Disinfection of dairy products
- **♠** Cacair

PURIFICATION CONCENTRATION CLARIFICATION

提纯|浓缩|澄清







世界上可能还沒有哪种原材料能像牛奶一样,有如此广泛的多样性。甚至市场上最简单的牛奶,也会有不同的脂肪含量。人们在穷举乳制品时,如黄油、奶酪、夸克、酸乳等,种类几乎举不胜举。碟式分离机在此行业中的应用范围也十分广泛。脱脂、净乳、标准化、除菌等,奶油、乳糖、干酪素的生产等。华鼎同时拥有自主开发的可为用户订制的特殊分离方案。

There may possibly be no raw material that has so wide diversity as milk. Even the simplest milk sold on the market contains different fat contents. There are too many types of dairy products to mention when people list them, such as butter, cheese, quark, yogurt, etc. The disc separator has a wide application range in this industry, such as degressing, milk purification, standardization, disinfection, as well as production of cream, lactose and casein. Having independent development ability, Huading can work out special separation solutions for users.

乳品的净化 Dairy clarification

型号 Model	处理量 Capacity(L/h)	重量Weight(Kg)
MCSX50	5000	800
MCSX100	10000	900
MCSX250	20000	3200

乳品的脱脂 Dairyskimming

型号 Model	处理量 Capacity(L/h)	重量Weight(Kg)
SKSD50	5000	1400
SKSD100	10000	1500
SKSD200	20000	3200

乳品的除菌 Bacteria clarification

型号 Model		
BCSX50	5000	1800
BCSX100	10000	2500
BCSX200	20000	2800

www.yxhuading.com www.huading-separator.com